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Referat styremøte 4. november 2024 

 

Til stede: Lisbeth, Tove-Mette Gro Beate og Anita.   Referent: Anita Menkerud  

   

24-50 Saksliste og referat fra forrige møte Godkjent 

24-51 

UK, AK, KAHM, etc. 
 
 
 
KAHM- videre utvikling, nye medlemmer, møte for å 
høre hva planen er for 2025 

UK – Lisbeth varsler UK om å sende referater til styret etter hvert 
møte. 
 

- UK tar kontakt med AK (og KAHM)  angående forslag til 
aktiviteter til BISS-25.  

 
AK 

- Det er ønske om flere medlemmer samt en leder. Vi skriver 
annonse om dette i bladet, samt sender ut epost om dette 
til medlemmene.  

 
 
KAHM 

- Nytt skjema vedrørende DS-kontroll er under utarbeidelse 
- Holtertestbruksanvisning kommer på nettsiden 
- KOS er under bearbeiding vedrørende annen info 
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- Årshjulet som var planlagt igangsatt i september står 
fortsatt på agenda som ikke påbegynt. Styret ønsker at 
dette arbeidet prioriteres og ferdigstilles i 2024. Etter 
årshjulet er ferdigstilt blir det et nytt samarbeidsmøte, f.eks  
medio januar. 

- KAHM etter henvendelse fra medlemmer ønsker å endre 
valpeformidlingstiden til å være tilgjengelig 6 måneder før 
forventet løpetid. Enstemmig vedtatt i styret. Det forventes 
at begge foreldredyrene er kjent og legges ut. 

- Styret ønsker at det anmodes om flere medlemmer kunne 
tenke seg å være med i komiteen. Vi skriver annonse om 
dette i bladet, samt sender ut epost om dette til 
medlemmene. 

- Styret ber KAHM om en rapport om Holtertestede hunder: 
antall, testet/ikke-testet-liste, hvordan det har fungert med 
utsendelse, videresending, utstyrskofferter etc. 

 

24-52 Årsmøtet Valgkomiteen er varslet om dato for årsmøtet (12.mars kl.19), 
frister og hvem som er på valg. 

24-53 Regnskap Regnskapsfører bes om å sende rapport som viser avvik fra 
budsjett. 

24-54 

Evaluering av Lillespesialen Dobermann klubben fakturerer oss for leie av ring 
Arrangementet ble gjennomført med god tilbakemelding. 
Janicke gjorde en formidabel jobb som altmuligkvinne 
Marion hadde med premier til alle deltagerne. Tusen takk!! 

24-55 Gjennomgang av epost SRRS Har besvart vår henvendelse om samarbeide om utstilling og 
det er ønske fra begges side at dette gjennomføres i 2027 på 
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Morokulien. De har allerede planlagt dobbeltutstilling (BISS) på 
Morokulien i 2026. 
Valpeformidling og valpeliste er kommentert og besvart 
NKK har send henvendelse om krav til lovmal. Denne er besvart. 
Svar fra medlem om antall tellende resultater på vinnerlister er 
besvart 

24-56 RR-bladet Deadline for saker er 10/12. Bladet sendes ut medio desember 
KAHM/UK får beskjed samt at det legges ut på FB 

Neste møte er planlagt 26.november kl.21.00 

 


